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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Süli János, tárca nélküli miniszter (a Paksi 
Atomerőmű két új blokkja tervezéséért, megépítéséért és üzembe helyezéséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért volt szükség ingatlanok vásárlására a paksi 
bővítés érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A PIP Közép-Duna Menti Térségfejlesztési Nonprofit Kft. közpénzek felhasználásával igyekszik – 
önmeghatározása szerint – fölerősíteni a tervezett paksi bővítés térségfejlesztő hatásait. Egy ilyen 
tevékenységnek elengedhetetlen része a teljes átláthatóság: akiknek a pénzét költik, illetve akinek 
az érdekeit a közjavakból megvalósuló beruházásoknak és akvizícióknak szolgálniuk kell, azoknak 
joguk van tudni, milyen módon és célokra használják fel az adóforintjaikat.

Ezzel kapcsolatban kérem, szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy milyen ingatlanokat vásároltak meg
2019-ben és 2020-ban (az eladó nevével, az ingatlan helyrajzi számával, becsült értékével és 
vételárával, illetve az indoklással, hogy miért volt/van szükség az ingatlanokra).
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